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Tiltak konronakrisa 
 
 
16.04.2020 Formannskapet: 
Handsaming i møtet: 
Innleiingsvis orienterte ordførar Knut Harald Frøland (Bl) og rådmann Charlotte Hageberg om 
kriseleiinga og administrasjonen/kommuneorganisasjonen sitt arbeid under koronakrisa. Dei svara òg 
på spørsmål frå formannskapet.  
 
Etter dette var det debatt om barnehagane og småtrinnet (1. - 4. trinn) på barneskulen i Samnanger 
skal opna slik styresmaktene ønskjer (barnehagane i løpet av veke 17/2020 og småtrinnet 
27.04.2020). Nokre av medlemmene i formannskapet argumenterte for at Samnanger bør opna slik 
styresmaktene ønskjer, medan andre argumenterte for at me bør venta ei til to veker i forhold til det 
styresmaktene ønskjer. 
 
Ordførar Knut Harald Frøland sette etter debatten fram ønske om røysting for å avklara kven av 
medlemmene som ønskte å følgja styresmaktene fullt ut med omsyn til tidspunkt for opning av 
barnehagane og småtrinnet på barneskulen. Det vart først bestemt at det skulle gjennomførast ei 
prøverøysting. Der røysta fem medlemmer for å følgja styresmaktene fullt ut og fire røysta imot.  
 

For å følgja styresmaktene fullt ut Imot å følgje styresmaktene fullt ut 

Lena Tveit (Bl) Knut Harald Frøland (Bl) 

Martin Haugen (Bl) Øyvind Røen (Sp) 

Shirin Kvernes Khadoor (Ap) Gunn Totland Moss (KrF) 

Jon Magne Bogevik (Ap) Odd Arne Haga (Frp) 

Øyvind Strømmen (MDG)  

 
Etter prøverøystinga vart det bestemt at prøverøystinga òg skulle gjelda som endeleg røysting i saka.  
 
FORM- 013/2020 Vedtak: 
Samnanger kommune følgjer det styresmaktene har bestemt om tidspunkt for gjenopning av 
barnehagar (i løpet av veke 17/2020) og gjenopning av småtrinnnet på barneskulen (20.04.2020).  
 



Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Saka vert lagt fram utan tilråding frå rådmannen.  
 
 
 
Kva saka gjeld: 
Det er ikkje skrive saksutgreiing i denne saka. Saka vart teke opp som tilleggssak i 
formannskapsmøtet 16.04.2020.  
 
 
 
 
 


